



Date: 22 December 2019

التاريخ: 22 ديسمبر 2019

**Mr. Hamad Abdulla Al Ali**  
**Acting Head of Listed Companies Affairs Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**PO Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

السيد/ حمد عبد الله العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
صندوق بريد 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

The Board of Directors gives notice of its intention to adopt a written resolution by circular on 24 December 2019 to appoint Mr. Ahmed Al Shamsi as Acting Chief Executive Officer, effective from 5 January 2020.

يعلن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع نيّته تعيين السيد/ أحمد سليمان الشامسي في منصب الرئيس التنفيذي بالإتابة للشركة، وذلك من خلال اصدار قراراً بالتميز بتاريخ 24 ديسمبر 2019، وسيتولى السيد/الشامسي مهام منصبه الجديد اعتباراً من 5 يناير 2020.

Mr. Al Shamsi is currently employed by Borouge PTE Ltd, where he is Senior Vice President for Regional (MEAE) and has successfully delivered key strategic initiatives across the international business.

وسينضم السيد/أحمد سليمان الشامسي إلى أدنوك للتوزيع قادماً من "بروج"، حيث يشغل حالياً منصب نائب رئيس أول لمنطقة الشرق الأوسط وأفريقيا وأوروبا، والذي نجح من خلاله في تنفيذ العديد من المبادرات الاستراتيجية على المستوى الدولي للعمليات.

Mr. Al Shamsi would replace Mr. Saeed Mubarak Al Rashdi, who is set to step down to take up a new role with the ADNOC Group.

سيحل الشامسي محل السيد سعيد مبارك الراشدي الذي انتقل لتولي منصب جديد لدى مجموعة أدنوك.

Best regards,

مع فائق الاحترام والتقدير،

بين هينيسي  
المستشار القانوني وسكرتير مجلس الإدارة  
**Ben Hennessy**  
**General Counsel & Corporate Secretary**